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Састанак Секције наставника социологије 23. марта 
2013. 

  
Састанак је одржан у суботу, 23. 03. 2013. након завршене скупштине 

ССД на Филозофском факултету у Београду (сала 101, први спрат). Присутни 
су били: проф. др Драган Тодоровић (председник ССД-а), проф. др 
Слободан Антонић, Зорана Матићевић, Снежана Кузмановић, Милан 
Станић, Весна Штрбић, Иван Јовановић, Милица Миленовић.  

Састанак Секције наставника социологије при ССД-у је отворио 
председник Секције Иван Јовановић.. Поздравио је присутне, захвалио им 
се због доласка на састанак и изрази је жаљење због тога што више колега 
није присутно. Предложио је тачке дневног реда које су једногласно 
усвојене. Потом је прешао на разматрање тачака дневног реда. 

 
 Расправљало се о следећим тачкама дневног реда: 
 

1. Подношење извештаја о раду Секције у двогодишњем 
мандату. 

Председник Секције наставника социологије Иван Јовановић је саопштио 
да је урађено у претходном периоду подложно оценама које могу бити 
различите. Пре свега, изразио је задовољство чињеницом да је у претходне 
две године организовано такмичење из социологије. Саопштио је да се оно 
ове године организује на државном нивоу и да је то изузетно достигнуће 
рада Секције наставника социологије при ССД-у. Приметио је међутим да 
свега тога не би било без велике подршке тадашњег председника ССД-а 
проф. др Слободана Антонића. Са друге стране, Иван Јовановић је нагласио 
да је могло бити више учињено на плану стварања базе података наставника 
социологије у Србији. Оценио је да је то захтеван и напоран посао који би 
могао представља једну од главних активности у наредном мандату. Уз то, 
истакао је да би требало уложити напор да само један уџбеник буде једини 
релеванатан за полагање пријемних испита на свим факултетима, јер у 
обзир долазе чак три уџбеника, а да није реално да се пријемни испит на 
факултетима полажу према различитим уџбеницима. Закључио је да није 
интерес струке да на том плану влада конфузија.  
 

2. Избор новог председника Секције наставника социологије 
при ССД-у. 

Председник Секције наставника социологије Иван Јовановић је нагласио да 
би на истом састанку требало изабрати новог председника Секције. 
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Мишљења је да би то требала да буде особа која има добру вољу, 
ентузијазам, најважније је, дакле, да та особа сама покаже жељу да дође на 
то место. Тим поводом је Милица Миленовић изразила став да не би ништа 
против имала да на челу Секције наставника буде Зорана Матићевић. С тим 
у вези је отворено питање избора поменуте на ту функцију. Коментара од 
стране присутних није било, па се приступило гласању. Чланови Секције су 
акламативно били за то да Зорана Матићевић буде изабрана на место новог 
председника Секције наставника социологије при ССД-у.  
 

3. Разно. 
Председник ССД се јавио за реч, поздравио је окупљене и изразио је 
задовољство због сарадње у будућности. Истакао је да питање уџбеника 
према којима ће се полагати пријемни испити види као не мали проблем. 
Говорио је да је био непосредан сведок тог проблема приликом 
организовања пријемног испита из социологије на Филозофском факултету 
у Нишу. Иван Јовановић је додао да би поводом тога требало учинити 
квалитетнијом комуникацију међу члановима Секције. Дешавало се да 
поједине колеге, чланови Секције, буду евалуатори уџбеника за које нико од 
осталих колега није знао да се пишу. Весна Штрбић је ракла да Маја 
Јовановић више није у просвети и предложила је да неко буде у тиму за 
израду планова и програма социологије уместо ње. Реч је о тиму који ће 
сарађивати са проф. др Младеном Лазићем. Стога је предложила 
колегиницу Снежану Кузмановић, а њен предлог је једногласно усвојен. 
Драган Тодоровић је истакао да би састанак могао да се приведе крају, а да 
први наредни сусрет за разговор буде након завршеног такмичења 
средњошколаца 30. 03. 2013. које почиње у 12 00h. Присутни су прихватили 
тај позив. Иван Јовановић је упутио апел да би било добро да састанак 
Секције у будућности некада буде ван Београда. Става је да би то можда 
позитивно утицало на број присутних чланова Секције.  
 
Београд, 23. март 2013.      Записник сачинио: 

Иван Јовановић 
 
 

 
  


